
 

 

 

 

 

 

Til beboerne på 

Askerøj 

Afd. 920 124 

 

 

 

 

 Dato 30. august 2017  

 

Referat fra ordinært afdelingsmøde 

 

Der blev afholdt ordinært afdelingsmøde 

 

onsdag, den 30. august 2017 kl. 14.30 

 

 

Med følgende endelig dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Valg af stemmeudvalg. 

3. Valg af referent. 

4. Afdelingsbestyrelsens beretning for det forløbne år. 

5. Fremlæggelse af afdelingens årsregnskab for 2016 til orientering 

6. Godkendelse af afdelingsbestyrelsens forslag til de overordnede rammer      

      for iværksættelse af arbejder og aktiviteter i afdelingen 

7. Behandling af indkomne forslag. 

Ingen forslag modtaget. 

8. Fremlæggelse af afdelingens budget for 2018 til godkendelse 

9. Valg til afdelingsbestyrelsen: 

Valg af bestyrelsesmedlem: Svend Erik Schubert er på valg. NB er sup-

pleant. Anni Christensen er på valg. 

Valg af 2 suppleanter. 

Valg til foreningens repræsentantskab: 

Valg af 3 medlemmer til Søbos repræsentantskab. 

Valg af 2 suppleanter til repræsentantskabet. 

10. Eventuelt 

 

Referat 

 

Der deltog 6 beboere. Desuden deltog Charlotte Sørensen fra organisationsbe-

styrelsen, Brian L. Petersen fra inspektørafdelingen, forretningsfører Hans Pe-

ter Hollænder og ejendomsfunktionær Chr. Nielsen. Jørgen Husted Andersen 

bød velkommen. 

 

Ad. 1  Charlotte Sørensen blev valgt som dirigent og konstaterede, at mødet 

var lovligt indvarslet. 

 

Ad. 2  Afdelingen blev enige om afstemning ved håndsoprækning. 

 

Ad. 3. HPH blev valgt til referent. 

 

Ad. 4  Afdelingsbestyrelsens beretning ved Jørgen Husted Andersen: Arbejdet 

med markiser er færdiggjort og der er stor tilfredshed med arbejdet. Det fun-

gerer også godt med vasken i fællesstuen. Der er p.t. 3 ledige lejligheder. 

 

Ad. 5  Årsregnskab 2016 blev gennemgået af HPH. 

 

Ad. 6  Forslag til de overordnede rammer blev gennemgået og godkendt. 

 



 

 

 

Ad. 7  Der var ingen forslag indgået. 

 

Ad. 8  Budgettet uden huslejestigning blev godkendt. 

 

Ad. 9  Valg til bestyrelsen og suppleanter. Anni Christensen blev genvalgt til 

bestyrelsen for 2 år. Svend Erik Schubert blev genvalgt som 1. suppleant. An-

na S. Jensen blev genvalgt som 2. suppleant. Der var ingen interesse for at 

stille op til repræsentantskabet. 

 

Ad. 10 Eventuelt. Der var undervejs under mødet lidt spørgsmål til udbedring 

af enkelte lejemål – ejendomsfunktionær Chr. Nielsen noterede dette og vil 

kontakte de enkelte. Mødet sluttede kl. 15.00. 

 


